

Persada UMS terap nilai kepimpinan dalam belia Felda

NST 12.3.2014 8

KOTA KINABALU: Seramai 60 pelajar Universiti Malaysia Sabah (UMS) telah menyertai Program Kepimpinan, Kene-garaan dan Pengurusan Permuafakatan Siswa Siswi Fel-da (Persada) yang diadakan di Auditorium Pascasiswazah UMS baru-baru ini.

Program yang berlang-sung selama dua hari itu menyaksikan siswa-siswi Fel-da dari seluruh negara yang kini menuntut di UMS menunjukkan komitmen tinggi untuk sama-sama menimba il-mu dan pengalaman yang disampai-kan oleh dua pence-ramah jemputan.

Seorang penceramah yang juga Ketua Seranta (Felda) Sabah, Asmara Rikun berkata, setiap individu terutamanya golongan generasi muda harus menghargai jasa dan pengor-banan pemimpin masa lalu di samping sentiasa mempunyai tekad dan rasa tanggungjawab

dalam mengekalkan kea-manan dan nikmat keharmonian yang dikecapi selama ini.

“Saya juga ingin mengin-gatkan bahawa para belia khususnya generasi FELDA pada hari ini merupakan pe-waris yang akan menyumbang bukan sahaja ke arah pembangunan komuniti Felda se-mata-mata, malah bersa-ma-sama dalam memangkin kepesatan pembangunan ne-gara.

“Justeru, gunakan peluang berada di intitusi pengajian tinggi untuk menimba ilmu dan kemahiran dengan se-baiknya yang nanti boleh di-manfaatkan untuk menyum-bang semula kepada komuniti Felda,” tambahnya lagi.

Beliau berkata demikian ketika menyampaikan ce-ramah bertajuk Kepimpinan Mahasiswa Menjana Pembanguna Komuniti Felda.

Dalam ceramahnya itu, beliau turut menyuarakan pu-

jian terhadap Persada UMS yang aktif dalam menganjurkan program-program me-libatkan generasi Felda.

“Selepas ini, Seranta Ja-batan Perdana Menteri Sabah juga akan terus berkerjasama dengan Persada UMS untuk menganjurkan pelbagai aktiv-iti,” ujarnya.

Turut sama menyam-paikan ceramah ialah Timbal-an Pengurus Felda Wilayah Sahabat, Anuar Bakil.



CERAMAH... Asmara Rikun sedang menyampaikan ceramah kepada peserta program sementara gambar bawah para peserta, penceramah dan ahli jawatankuasa program mengambil gambar kenang-kenangan.

